
 
BRM.0012.6.11.2024 

 

Protokół nr 5/2024 

posiedzenia Komisji Zdrowia, Rodziny i Pomocy Społecznej  

Rady Miejskiej Inowrocławia,  

odbytego w dniu 24 września 2024 r. w Urzędzie Miasta Inowrocławia  

aleja Ratuszowa 36 

 

 

Czas  trwania posiedzenia 7.30 – 8.53 

 

Członkowie Komisji obecni na posiedzeniu: 

1. Robert Rychwicki            – Przewodniczący Komisji 

2. Agnieszka Mochalska   – Zastępca Przewodniczącego Komisji 

3. Grzegorz Olszewski   – Członek Komisji 

4. Agnieszka Urbańska    – Członek Komisji 

 

 

Lista obecności członków komisji stanowi załącznik nr 1 do protokołu. 

 

Ponadto w posiedzeniu uczestniczyli: 

1) Grzegorz Gąsiorek – Naczelnik Wydziału Spraw Społecznych i Promocji Zdrowia.  

2) Justyna Puchała – Dyrektor Ośrodka Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 

Uzależnień w Inowrocławiu.  

 

Ad 1. Otwarcie posiedzenia Komisji i stwierdzenie kworum.  

 

Posiedzenie Komisji otworzył Pan Robert Rychwicki – Przewodniczący Komisji, która 

po sprawdzeniu obecności członków Komisji stwierdził, że w obradach Komisji 

uczestniczy 4 radnych, co wobec ustalonego składu Komisji wynoszącego 4 osoby, 

stanowi kworum pozwalające na podejmowanie prawomocnych decyzji. 

 

Ad 2. Propozycje zmian do porządku obrad. 

 

Nie było.  

 

Porządek obrad: 

1. Otwarcie posiedzenia Komisji i stwierdzenie kworum.  

2. Propozycje zmian do porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu Komisji nr 4/2024 z posiedzenia Komisji.    

4. Funkcjonowanie miejskich świetlic socjoterapeutycznych w Inowrocławiu.  

5. Sprawy wymagające opinii Komisji. 

6. Sprawy bieżące.  

 

  



Ad 3. Przyjęcie protokołu Komisji nr 4/2024 z posiedzenia Komisji.    

 

Robert Rychwicki – Przewodniczący Komisji:  

Kto jest za przyjęciem protokołu nr 4/2024 z posiedzenia Komisji? 
 

głosowanie:    za – 4 , przeciw - 0, wstrzym. się – 0. 

 

 

Ad 4.  Funkcjonowanie miejskich świetlic socjoterapeutycznych w Inowrocławiu.  

– stanowi załącznik nr 2 do protokołu. 

 

Grzegorz Gąsiorek– Naczelnik Wydziału Spraw Społecznych i Promocji Zdrowia: 

Przedstawił informację.   

 

Pytania i dyskusja: 

 

Grzegorz Olszewski – Członek Komisji:  

Czy jest zainteresowanie?  

 

Justyna Puchała – Dyrektor Ośrodka Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Uzależnień 

w Inowrocławiu: 

Jest, zaczął się teraz nabór.  

 

Grzegorz Olszewski – Członek Komisji:  

Widziałem, że nabory zaczynają się we wrześniu.  

 

Agnieszka Mochalska – Członek Komisji: 

A w jakich godzinach funkcjonują świetlice?  

 

Justyna Puchała – Dyrektor Ośrodka Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Uzależnień 

w Inowrocławiu: 

Od 1400 do 1900, chyba że są to dni wolne od nauki szkolnej to wtedy organizujemy czas 

od 1000 do 1500. Jeżeli w czasie ferii i wakacji organizujemy półkolonie  

to też w godzinach od 1000 do 1500.  

 

Grzegorz Olszewski – Członek Komisji:  

Rodzice sami się z dziećmi zgłaszają?  

 

Justyna Puchała – Dyrektor Ośrodka Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Uzależnień 

w Inowrocławiu: 

W każdym semestrze przypominamy się instytucją, pracownicy socjalni również 

i pedagodzy w szkołach, ale najczęściej jest to inicjatywa rodziców.   

 

Grzegorz Olszewski – Członek Komisji:  

Czy w grupie wiekowej klasy 7,8 jest liczna grupa?  

 

  



Justyna Puchała – Dyrektor Ośrodka Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Uzależnień 

w Inowrocławiu: 

Jest to najmniej liczna grupa. Z pozostałych na dzień dzisiejszy mamy dziesięcioro dzieci 

starszych. Natomiast z tych młodszych jest więcej.   

 

Grzegorz Olszewski – Członek Komisji:  
Zapewne chcą się jeszcze bawić. Chodzi nie tylko o pomoc przy odrabianiu lekcji.  

 

Justyna Puchała – Dyrektor Ośrodka Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Uzależnień 

w Inowrocławiu: 

Tak, ale również to spędzanie czasu. Organizowane są ciekawe zajęcia, wycieczki. Jest to dla 

dzieci atrakcyjne i chętnie przychodzą. 

 

Grzegorz Olszewski – Członek Komisji:  
Czy Państwo współpracują z OHP-em?  

 

Justyna Puchała – Dyrektor Ośrodka Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Uzależnień 

w Inowrocławiu: 

Nie, nie współpracujemy.  

 

Grzegorz Olszewski – Członek Komisji:  
OHP realizuje podobny program.  

 

Grzegorz Gąsiorek– Naczelnik Wydziału Spraw Społecznych i Promocji Zdrowia: 
Dotyczy to szkół zawodowych i średnich. Jest to dość duże wzmocnienie jeśli chodzi 

o wsparcie rodziców przy wychowaniu. Jest bardzo dużo rodzin, w których rodzice nie radzą 

sobie z dziećmi. Ta pomoc wspiera w różnych procesach wychowawczych, nie tylko w nauce, 

choć w większości są to też trudności w nauce. Jest dostępny logopeda, psycholog. Próbujemy 

realizować terapię dla rodzin. Wszystko zależy od materiału, który jest podatny na pewne 

działania.  

 

Robert Rychwicki – Przewodniczący Komisji: 

U nas są 4 świetlice, a jak z osobowym obsadzeniem?  

 

Justyna Puchała – Dyrektor Ośrodka Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Uzależnień 

w Inowrocławiu: 

Jest 1 wychowawca w świetlicy, ale z ustawy wynika, że pod opieką jednego wychowawcy 

może być piętnaścioro dzieci. Świetlice są 4, a wychowawców jest 5. Jeden wychowawca jest 

wspierający. Wsparciem dla wychowawców są osoby prowadzące zajęcia specjalistyczne, 

osoby które mogą opiekować się dziećmi, mają odpowiednie wykształcenie i kwalifikacje.    

 

Grzegorz Olszewski – Członek Komisji:  
W pełnym wymiarze czasu pracy pracują?  

 

Justyna Puchała – Dyrektor Ośrodka Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Uzależnień 

w Inowrocławiu: 

Nie, 5 godzin dziennie. Tak jak funkcjonują świetlice, tak pracują.  

 

Robert Rychwicki – Przewodniczący Komisji: 

A jak z obsadzenia mi dzieci?  

  



Justyna Puchała – Dyrektor Ośrodka Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Uzależnień 

w Inowrocławiu: 

Nie zdarzyło się w ostatnich latach, aby było dzieci po 25 dzieci. Jest rotacja. Nie ma takiej 

sytuacji, żeby ktoś nie został przyjęty. Liczba miejsc odpowiada zapotrzebowaniu.  

 

Robert Rychwicki – Przewodniczący Komisji: 

Najważniejsze, że jest zainteresowanie, te dzieci chcą tam przychodzić. Widzę, 

że ze specjalistów jest logopeda, a są organizowane jakieś zajęcia psychologiczne?  

 

Justyna Puchała – Dyrektor Ośrodka Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Uzależnień 

w Inowrocławiu: 

Mamy psychologa w ośrodku. Jeżeli rodzic, albo dziecko potrzebuje wsparcia to wtedy udaje 

się  do ośrodka. Takie wsparcie podstawowe psychologiczne udzielają na zajęciach sami 

wychowawcy.  

 

Grzegorz Gąsiorek– Naczelnik Wydziału Spraw Społecznych i Promocji Zdrowia: 
W naszym mieście psychologów brakuje.  

 

Grzegorz Olszewski – Członek Komisji:  
Jakie jest minimalne wynagrodzenie? 

 

Justyna Puchała – Dyrektor Ośrodka Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Uzależnień 

w Inowrocławiu: 

Zasadnicze wynagrodzenie określa rozporządzenie w sprawie wynagradzania pracowników 

samorządowych.   

 

Grzegorz Olszewski – Członek Komisji:  
To są niewielkie pieniądze, a tych specjalistów brakuje.  

 

Justyna Puchała – Dyrektor Ośrodka Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Uzależnień 

w Inowrocławiu: 

Na tą chwilę w przypadku psychologa to jest 4900zł.  

 

Robert Rychwicki – Przewodniczący Komisji: 

Logopeda jest na takich samych zasadach?  

 

Justyna Puchała – Dyrektor Ośrodka Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Uzależnień 

w Inowrocławiu: 

Logopeda, specjalista, tak. Akurat pani świadczy swoje usługi na podstawie umowy  

cywilno-prawnej.  

 

Robert Rychwicki – Przewodniczący Komisji: 

Podsumowując, mamy 4 świetlice, 5 nauczycieli i pracowników zatrudnionych na umowę 

zlecenie.  

 

Justyna Puchała – Dyrektor Ośrodka Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Uzależnień 

w Inowrocławiu: 

Tak. Staramy się, żeby wychowawcy byli zatrudnieni na stałe. To wpływa dobrze na dzieci. 

Dzieci się przyzwyczajają i staramy się, żeby nie było rotacji, zmian. 

 

Robert Rychwicki – Przewodniczący Komisji: 

Wracając jeszcze do psychologa, dużo osób korzysta z pomocy psychologa? 



 

Justyna Puchała – Dyrektor Ośrodka Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Uzależnień 

w Inowrocławiu: 

Coraz więcej ludzi potrzebuje wsparcia. Najczęściej przychodzą rodzice w sprawie dzieci. 

Jest zainteresowanie cały czas. Pani psycholog zaczyna u nas pracę. Nie ma zrobionej jeszcze 

psychoterapii więc terapii psychologicznej nie będzie mogła prowadzić, ale wsparcie 

psychologiczne już tak. Może kierować do specjalisty, bo umie ocenić czy ktoś potrzebuje 

psychiatry czy terapii psychoterapeuty.  

 

Robert Rychwicki – Przewodniczący Komisji:  

W związku z brakiem więcej pytań przechodzimy do głosowania.  

Kto jest za pozytywnym zaopiniowaniem przedstawionej informacji? 
 

głosowanie:    za – 4 , przeciw - 0, wstrzym. się – 0. 

 

 

Na podstawie § 67 ust. 2 załącznika do uchwały nr X/99/2003 Rady Miejskiej 

Inowrocławia z dnia 26 czerwca 2003 r. w sprawie Statutu Miasta Inowrocławia  

(Dz. Urz. Woj. Kujawsko-Pomorskiego z 2022 r. poz.1091), Komisja Zdrowia, Rodziny 

i Pomocy Społecznej podjęła uchwałę nr 7/2024 o pozytywnym zaopiniowaniu 

informacji dotyczącej funkcjonowanie miejskich świetlic socjoterapeutycznych  

w Inowrocławiu. 

 

Ad 5. Sprawy wymagające opinii Komisji. 

 

Nie było. 

 

 

Ad 7. Sprawy bieżące. 

 

Przewodniczący Komisji poinformował, że kolejne posiedzenie komisji planowane jest 

na 21 października 2024 r.  

 

 

W związku z wyczerpaniem porządku, Przewodnicząca zamknęła posiedzenie Komisji. 

 

 

 

Przewodniczący Komisji 

Zdrowia, Rodziny i Pomocy Społecznej 

 

/-/ Robert Rychwicki  

 

 

 
Protokółowała: 

 

/-/ Patrycja Lajstet 


